

Title (en)
Curling dispenser of coloured ribbon.

Title (de)
Vorrichtung zum Abgeben und Kräuseln eines Ornamentbandes.

Title (fr)
Distributeur friseur de bolduc.

Publication
EP 0368764 A1 19900516 (FR)

Application
EP 89403100 A 19891109

Priority
FR 8814651 A 19881109

Abstract (en)
The present invention relates to a curling dispenser of coloured ribbon comprising a casing (12) equipped with means for receiving a roll of coloured ribbon (20) and a brake (30) intended to interact with the said roll, characterised in that it comprises guides (44, 46, 48, 50, 52) defining a path for the strip of coloured ribbon, from the said roll to an exit zone (40) where the end of the strip can be grasped and pulled manually, and a curling device (60, 64, 66) disposed in the path of the strip. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un distributeur de ruban de bolduc comprenant un boîtier (12) muni de moyens de réception d'un rouleau de bolduc (20), et un frein (30) destiné à coopérer avec ledit rouleau, caractérisé en ce qu'il comprend des guides (44, 46, 48, 50, 52) définissant un trajet pour le ruban de bolduc depuis ledit rouleau jusqu'à une zone de sortie (40) où l'extrémité du ruban peut être saisie et tirée manuellement, et un dispositif de frisage (60, 64, 66) disposé dans le trajet du ruban.

IPC 1-7
A47F 13/04; B65H 35/00

IPC 8 full level
A47F 13/04 (2006.01); **B65H 35/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 13/04 (2013.01); **B65H 35/0073** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] US 2488492 A 19491115 - DUMBLETON PAUL K
• [A] US 3263883 A 19660802 - EDWARD WALTZ
• [A] DE 2232967 A1 19740124 - PINKERTON S INC

Cited by
US5205007A; US5407417A; US5400452A; US5564145A; WO9116178A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0368764 A1 19900516; FR 2638623 A1 19900511; FR 2638623 B1 19910208

DOCDB simple family (application)
EP 89403100 A 19891109; FR 8814651 A 19881109